
 

 

Vragenhalfuur 28 maart 2019  

 

 ‘Studentenhuisvesting in de gemeente Meppel’ 

Onderwerp: ‘Een dak boven het hoofd voor studenten …..’ 

Al sinds 1845 is er een Pabo, lerarenopleiding aanwezig in Meppel. En inmiddels heeft deze Pabo 

sinds een aantal jaren, uniek in de wereld, een Internationale Pabo ITEps (International Teacher 

Education primary schools), waar Nederlandse en buitenlandse, meer dan 35 nationaliteiten, 

studenten worden opgeleid tot leraren aan internationale scholen. Deze internationale opleiding is 

zo’n groot succes dat, vanaf de start, een toenemend aantal studenten zich aanmelden om deze full 

time bachelor opleiding hier in Meppel te komen volgen. 

Onlangs, op 18 maart zijn vertegenwoordigers van de gemeenteraad op werkbezoek geweest bij NHL 

Stenden Internationale Pabo. En zijn zij inhoudelijk geïnformeerd over het  concept en de 

uitdagingen, die dit met zich meebrengt. Naar voren kwam dat het succes van de Pabo een 

onverwacht enorme toeloop van studenten met zich meebrengt hetgeen tevens betekent dat er een 

toenemende behoefte is aan studentenhuisvesting. Met pijn en moeite is het tot nu toe gelukt om 

voor studenten een dak boven hun hoofd te vinden, waarbij zij zelfs op een camping en een hotel zijn 

ondergebracht. Studenten geven aan dat de onzekerheid van geen dak boven het hoofd 

stressverhogend werkt. Tevens werkt het contraproductief als studenten, die de opleiding willen 

doen, niet tijdig weten of zij hier kunnen wonen of niet. Desbetreffende studenten maken namelijk 

een uitdagende overweging om bijvoorbeeld vanuit Japan naar Meppel toe te komen.  

Voor de komende jaren wordt er door de toeloop aan studenten zelfs de behoefte aan bijna het 

dubbele aan wooncapaciteit verwacht.  

Verder blijkt dat het management van de opleiding in gesprek is met een aantal particuliere 

initiatiefnemers, die welwillend zijn om extra studentenhuisvesting te ontwikkelen. 

Uit onderzoek  in andere steden waar hoger onderwijs wordt aangeboden en studenten, gedurende 

hun studietijd, ter plekke op kamers willen wonen, is er sprake van studentenhuisvesting beleid als 

integraal onderdeel van het gehele huisvestingbeleid binnen de betreffende gemeente. 

De VVD fractie heeft daarom naar aanleiding van het werkbezoek aan de Pabo een aantal vragen aan 

het college. 

Vragen aan het college: 

1. Is het college ervan op de hoogte dat sinds de start van ITEps er een toeloop is van naar 

schatting 420 studenten en dat dit aantal de komende jaren zal toenemen? 

2. Deelt het college de zorg van het management van NHL Stenden Pabo Meppel dat er voor de 

toeloop van nieuwe studenten te weinig studentenhuisvesting binnen de gemeente Meppel 

voor handen is? 



3. Is het college het met de VVD fractie eens dat er voldoende studenthuisvesting moet zijn om 

de toestroom van buitenlandse studenten, die in Meppel willen studeren en wonen, een dak 

boven hun hoofd te bieden? 

4. Heeft het college een rol bij het mee helpen oplossen van de studenten 

huisvestingsproblematiek? Zo ja, welke? 

5. Is het college op de hoogte van de particuliere initiatieven om meer studentenhuisvesting te 

ontwikkelen? En heeft het college ook een rol bij deze ontwikkeling? Zo ja, welke? 

6. Meppel kent sinds jaar en dag een HBO opleiding met een toeloop van studenten, die 

gedurende hun studietijd een kamer of andere accommodatie zoeken. Heeft de gemeente 

Meppel net als in andere gemeenten waar studentenhuisvesting een issue is, beleid op 

studentenhuisvesting? 
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